
RØDOVRE KOMMUNE  

Helhedstilbuddet Skovmoseskolen 
 

Referat af Helhedstilbuddet Skovmoseskolens Skolebestyrelsesmøde 

28. november 2016 kl. 16.30 til kl. 19.30 (MED skolens nyvalgte elevrådsformand Yusuf Amir 

Demir)  

 

Forældrerepræsentanter:  

Betina Larsen (mor til Michelle i 7.a), Michala Roepstorff (mor til Kasper i 9.a), Hanne Schmidt 

(mor til Martin 5.a), Frank Hansen (far til Frida i 7.b), Kim Wilde (far til Elias tidligere elev) og 

Mette Waly (mor til Esma i 9.a) 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Anne Jensen og Trine Møller 

 

Ledelsesrepræsentanter:  

Per Danielsen, Lone Jørring og Allan E. Laurents 

Børne og Skoleudvalget: 

Hans Houmøller 

 

Afbud: Mette Waly,  

 

Allan bød velkommen til os alle 

 

1. Velkommen til Skovmoseskolens nye elevrådsformand, Yusuf. 

Yusuf fortalte om elevrådets arbejde. Yusuf er nu på anden sæson i elevrådet. 

 

Elevrådet har følgende meget aktive medlemmer:  

Esma fra 9, Sara 5.B, Frederikke fra 10.B, Andreas 7.B, Dennis 6.A, Anton 5.A, Magnus 6. B, 

Martin 7.A og selvfølgelig formanden Yusuf. 

 

Elevrådet mødes hver 14. dag og de taler især om: 

 

 Hvad sker der på skolen og i klasserne? 

 Elevrådet kommer med nye ideer og ønsker til skolen. 

 Taler om hvordan det går, om nogle er kede af det og om hvordan man kan lave om på 

det. 

 Vi skriver referater og læser vi dem højt for vores klassekammerater. 

 Elevrådet har travlt med at evaluere legepladsen mht.  

 Vi skal også tale om de nye regler 

 

I år har elevrådet arrangeret skolens fødselsdag hvor bla. var besøg af en ”Ballonmand” 
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2. Velkommen til vores nye skolebestyrelsesmedlemmer. 

Velkommen til Betina, Michala og Janni.  

 

3. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

4. Valg af dirigent.  

Anne Jensen. 

 

5. Godkendelse af referat af Skolebestyrelsesmøde den 15. august 2016 

Referatet godkendt. (SB-møde 24.januar blev aflyst). 

 

6. Aftale med TV-Glad om lille film om Skovmoseskolen. 

Allan orienterede om forløbet og samarbejdet med TV-Glad. Herefter så vi filmen. 

Flg. kommentarer blev udtalt: 

Rigtig godt udgangspunkt, lidt for korte klip, forslag om testvisninger for andre, mangler at vise 

den brede gruppe af børn, undersøge om budskabet bliver forstået, evt. en kort og en længere 

udgave, mangler evt. et længere interview, mere vægt på fællesskabet, pas på med de mange 

”sandheder”. 

 

Markedsføringsudvalget arbejder selvfølgelig stadig med deres store filmprojekt. 
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7. Sager fra forældre til Skolebestyrelsen.  

Tovholder for udgangsveje og tilgængelighed. Fokus på emnet. Allan har møde med skolechef 

og leder af fys-ergo, hvor Allan også tager emnet op. 

 

8. Kommunal udviklingsaftale for 2017.  

Allan orienterede.  

Udviklingsaftalen kan have en vinkel på kommunikation, tilgængelighed og praktikpladser/ud 

af skolen.  

 

9. Evt. slå dialogmødet den 23. marts 2017 sammen med Skolebestyrelsesmødet den 15. 

marts 2017?  

Vi afholder dialogmødet hos os, og er ”procesmagere” i forhold til dagsordenen. Vi besluttede 

at slå møderne sammen, så der er både SB-møde og efterfølgende dialogmøde den 23. marts. 

 

10. Kommunikation skole/hjem.  

Diskussion over ønskede samarbejdsformer ift. kommunikation skole/hjem. Kontaktbog, Intra, 

iPad, telefon, formelle og uformelle møder. 

Igen en rigtig god diskussion hvor følgende udsagn kom på banen. 

 

 Ipad er kommet meget banen, integreret del af skoletilværelsen. 

 Maglemosen benytter Facebook lukket gruppe, hvor der lægges film, billeder etc. op 

både af skolen og eleven. Rigtig godt, fordi man kan arbejde med billeder. Måske kun 

for de ældre elever, mere faseopdelt kommunikationsform 

 Vigtig at bruge en differentieret form for kommunikation, ikke alle har brug for en 

kontakt bog. 

 Ipad kan fremover benyttes som kontaktbog. 

 Elevernes tager selv billeder til  

 Socialt udviklingscenter arbejder med en mere enkel form for Facebook. 

 Alle skal være med i kommunikationen. 

 Evt. kan forældre tilkøbe f.eks. 64.GB udgave iPad. (16 GB er ikke nok, hvis en elev har 

musik mm.) 

 Bogen giver rigtig god mening i de mindste klasser. 

 Entydighed i valget af kommunikationsform tydeliggøres, ikke skrift og intra samtidig. 

 Man kan komme til at bruge meget tid på opsætning. 

 Vurdering af det enkelte barns behov. 

 Eleven skal lære at udarbejde min historie. Hvad er det vi skal give eleverne med? 

 Vigtig med en fælles historie, kan godt blive glemt i personlige kommunikation. 

 Fælles strategi, ensrettet, mere enkel tilgang i skoleintra, brugervenlighed. 

 Der skal kommunikeres med alle. 

 Pixi vejledning til intra ved skolestart. 

 

11. Skolens økonomi og budget 2016/2017 og 2017/2018. 

Allan fremlagde budget/regnskab på SMARTboard. 

Vi har styr på vores økonomi, forventet underskud på cirka ½ million 
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Budget 2017 forventet underskud 300.000 kr. 

Vi skal spare 2 procent i 2018.  

 

     

12. Meddelelser:      

a) Formanden:  

Mette Waly ønsker at udtræde af skolebestyrelsen. 

b) Ledelse:  

Legeplads og indvielse,  

Ledelsesorganisering, Helle Vejby Nielsen stopper, der ansættes ikke en ny.  

Ny lærer /pædagog ansat 

Sygefravær, vi har et fald i sygefraværet og vi er nu på 4.9 procent. 

Suppleringsvalg til skolebestyrelsen, er overstået.  

 

c) Medarbejderrepræsentanter: 

Optaget af statussamtaler, nedsat lokaleudvalg. 

 

 

13. Evt. 

Tydeligere indgangsparti med synlig skiltning. 

Artikel i ”Sammen om Rødovre”  

 

 

 

Kommende møder:  

24. januar 2017 kl. 17.00-20.00 

15. marts 2017 kl. 17.00-20.00, aflyst 

23. marts 2017 SB-møde og dialogmøde afholdes på Skovmoseskolen kl. 17-19 og19.00-20.30. 

3.maj 2017 16.30-19.30 med elevråd 

14. juni 2017 hos Frank på Nørrebro kl. 17.00-20.00 

 

 

For referatet og 

med venlig hilsen 

Per Danielsen                   

        


